

# Parenting

NOTABLE  
QUOTES



A man never stands as tall as when he kneels to help a child. —Knights of Pythagoras

Your children will become what you are; so be what you want them to be.—David Bly

Stop trying to perfect your children, but keep trying to perfect your relationship with them.—Dr. Henker

Parents need to fill a child's bucket of self-esteem so high that the rest of the world can't poke enough holes to drain it dry.—Alvin Price

As your kids grow they may forget what you said, but they won't forget how you made them feel.

—Kevin Heath

If your children look up to you, you've made a success of life's biggest job.—Unknown

If you want your children to improve, let them overhear the nice things you say about them to others.—Haim Ginott

Children desperately need to know—and to hear in ways they understand and remember—that they're loved and valued by mom and dad.—Paul Smalley

When you give a little of yourself to a child, you give a little of yourself to their future.—Kevin Heath

Love and respect are the most important aspects of parenting, and of all relationships.—Jodie Foster

If a child lives with acceptance and friendship, he learns to find love in the world.—Dorothy Law Nite

Praise your children openly. Reprehend them secretly.—W. Cecil

[www.motivatedmagazine.com](http://www.motivatedmagazine.com)





# الأمومة والأبوة

الأطفال بحاجة شديدة لمعرفة وسماع بالوسائل التي يفهمونها ويذكرونها - من أنهم محبوبين ومُقدّرين من قبل والديهم . - بول سماني

الإنسان لا يقف أبداً شامخاً كما هو الحال عندما يرکع لمساعدة طفل - فرسان فيثاغوراس

الأطفال سوف يصبحون ما أنت عليه، لذلك كن كما تريدهم أن يكونوا - ديفيد بلاي

توقف عن محاولة تهذيب أطفالك، لكن واظب على تهذيب علاقتك معهم . - د. هنكر

الوالدان بحاجة ملئ دلو احترام الذات عند أطفالهم بشكل كبير، بحيث لا يمكن لبقية العالم إستنزاوه أو تجنيفه مهماً أحدثوا فيه من ثقوب - الفين براي

عندما تعطي قليلاً من نفسك إلى طفل، فإنك تعطي جزءاً من نفسك إلى مستقبلهم . - كيفن هيث

الحب والإحترام هما أهم جوانب الأمومة والأبوة وجميع العلاقات - جودي فوستر

إذا كان الطفل يعيش بقبول وصداقة، فإنه يتعلم إيجاد الحب في العالم . - دوروثي لو نيت

أنتي على أطفالك علناً. ووبخهم سراً . - دبليو . سيسيل

إذا أُعجب أطفالك بك، تكون حققت نجاحاً في أكبر وظيفة في الحياة . - غير معروف

كلماكبر أطفالك فإنهم قد ينسون ما قلته، لكنهم لن ينسوا كيف جعلتهم يشعرون . - كيفن هيث

إذا كنت ترغب في تحسين أطفالك، دعهم يسمعون الأشياء اللطيفة التي ترويها عنهم للأخرين . - هايم جينوت

